
PROTOKÓŁ  Nr XXXVIII/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 czerwca 2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 13
30

. Obradom 

przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Artur Oleksiak  (  lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, 

pani Bogusława Wypych -Prezes Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jęa)drzejowska „Gryf”, 

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami                     

( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2010-2011 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół. 

8.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 c) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 d) zabezpieczenia w formie weksla in blanco, 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Wodzisław, przez 

Gminę Wodzisław, 

f) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu. 

9.  Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu                    

z realizacji zadań za 2009 rok. 

10. Przyjęcie informacji odnośnie działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2009 rok.  

11. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

GRYF. 

      12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      13.  Sprawy różne.  

      14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą ósmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą ósmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  
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Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radnego Piotra Byszewskiego  , jednogłośnie – 14 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Wójta Gminy Wodzisław w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do proponowanego 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok            

- ( pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o przedłożony projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

14 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie – 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekt omawiany będzie w punkcie 8 

lit. „c”. Pozostałe projekty uchwał będą miały zmienione oznaczenie, zgodnie z literami  

alfabetu. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 

proponowanego porządku obrad po zmianach. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wyjaśniała, że w dniu dzisiejszym 

przyjęte zostaną dwa protokoły z poprzednich sesji. Poinformowała, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z sesji z dnia 30 

kwietnia  2010 roku oraz z sesji uroczystej, która odbyła się w dniu 28 maja b.r. na 

okoliczność 20- tej rocznicy odrodzenia samorządu terytorialnego.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu  z dnia 30 kwietnia. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXVI/10 z obrad sesji                   

z dnia 30 kwietnia  2010 roku. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu  z dnia 28 maja. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXVII/10 z obrad sesji 

uroczystej  z dnia 28 maja  2010 roku. 
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Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Włodzimierz Siwiec pytał, kiedy rozpocznie się planowany remont  drogi                  

w miejscowości Lubcza. Przypomniał, że temat był już wielokrotnie poruszany. 

Radny Mariusz Zieliński pytał, kiedy zostaną wykoszone rowy przy drogach 

powiatowych. 

Sołtys wsi Września zgłosił potrzebę wykonania remontu drogi powiatowej do jego 

miejscowości. 

Radny Zbigniew Kaleta pytał: 

- kiedy rozpocznie się przebudowa drogi powiatowej Wodzisław- Gajówka, 

- co z remontem drogi powiatowej w miejscowości Wodacz, 

- kiedy odbędzie się przetarg na prace związane z rewitalizacją rynku w Wodzisławiu. 

 

Radny Andrzej Malec pytał, kiedy będzie oddany kompleks sportowy. 

Sołtys wsi Kowalów Górny zgłosiła, że droga powiatowa do jej miejscowości jest 

nieprzejezdna z powodu wymulenia spowodowanego obfitymi opadami deszczu. 

Sołtys wsi Lubcza pytał, kiedy rozpoczną się prace związane z przebudowa oczyszczalni 

ścieków w Lubczy. 

 

Ad. 7. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2010-2011 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół. 

 

Informację na temat organizacji roku szkolnego 2010-2011 w świetle projektów 

organizacyjnych szkół przedstawiła kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Oświaty pani 

Renata Walczak ( informacja stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

Radny Andrzej Roliński pytał, jaka jest wysokość subwencji oświatowej na jednego ucznia. 

Kierownik GZOO poinformowała, że 4.000zł.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedmiotowe uchwały omawiane 

były na posiedzeniu merytorycznej komisji  i otrzymały pozytywną opinię ( opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). Poinformowała 

również, że wprowadzony pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmian budżetu                    

i w budżecie gminy omawiany był przez całą Radę przed dzisiejszą sesją i również otrzymał 

pozytywną opinię.   
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a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). Wyjaśniła, że zmiana dot. 

klasyfikacji budżetowej.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXVIII/235/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). Wyjaśniła, że zmiana dot. 

zwiększenia środków na zadania wynikające z projektu pn. ”Program Aktywizacji Społeczno- 

Zawodowej Bezrobotnych w Gminie Wodzisław”. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXVIII/236/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). Wyjaśniał, że zmiany dot. 

zwiększenia wydatków budżetowych z przeznaczeniem na odbudowe dróg gminnych, a także 

na wypłatę wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXVIII/237/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

d) projekt uchwały w sprawie  zabezpieczenia w formie weksla in blanco, przedstawiła 

Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXVIII/238/10 w sprawie 

zabezpieczenia w formie weksla in blanco. 

 

e) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

obrębie Wodzisław, przez Gminę Wodzisław, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy                  

( projekt stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXVIII/239/10 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Wodzisław, przez Gminę 

Wodzisław. 

 

f) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego 

zarządu, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 14 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXVIII/240/10 w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 20 min. przerwę.  

 

Ad. 9.  Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu                    

z realizacji zadań za 2009 rok. 

 

 

 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu 

przedstawiła jego dyrektor, Pani Bożena Patyna (  sprawozdanie stanowi załącznik Nr 15 do 

protokołu).  

Radny Włodzimierz Siwiec pytał, co z zatrudnieniem dodatkowego lekarza. 

Dyrektor GOZ poinformowała, że od 4 maja b.r. przyjęła do pracy dodatkowego lekarza. Pani 

doktor przyjmuje w Wodzisławiu  dwa razy w tygodniu. Dodatkowo będzie również 

przyjmować po jednym dniu w tygodniu w Niegosławicach i w Lubczy. 

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono  do głosowani w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośne – 14 za, w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu za 2009 rok zostało przyjęte.  

 

Ad. 8.   Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia     w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego GOZ                

w Wodzisławiu za 2009 rok. 

  

 Informację na temat działalności Rady Społecznej GOZ przedstawił jej 

przewodniczący, Wójt Gminy , Pan Józef Syska ( informacja stanowi załącznik Nr 16 do 

protokołu).  Podsumował, że największym problemem służby zdrowia w gminie  jest obecnie 

zatrudnienie lekarza na stałe. Poruszył również temat zbiórki publicznej na zakup aparatu 

USG.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono  do głosowani w sprawie przyjęcia sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się jednogłośne – 14 za, w głosowaniu 

jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że sprawozdanie z działalności Rady Społecznej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania 

finansowego GOZ w Wodzisławiu za 2009 rok zostało przyjęte. 

 

Ad. 11. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia 

Jędrzejowska GRYF. 

 

 Informację na temat działalności LGD przedstawiła prezes Stowarzyszenia pani 

Bogusława Wypych. Podziękowała za zaproszenie i poinformowała, że w dniu dzisiejszym 

odbyło się również walne zebranie członków LGD, na którym przyjęto sprawozdanie z 

działalności za 2009 rok. Następnie poinformowała, że pierwszy nabór wniosków o 

pozyskanie środków w ramach projektów „różnicowanie działalności nierolniczej” oraz 

„odnowa i rozwój wsi” odbył się w miesiącu grudniu 2009 roku. Łącznie wpłynęło 22 

wnioski. Z projektu „odnowa i rozwój wsi” wybrano wniosek Gminy Sędziszów. Dodała, że 

wiele stowarzyszeń za pośrednictwem samorządów składa wnioski bezpośrednio do Urzędu 

Marszałkowskiego.  Na małe projekty będą wkrótce podpisane dwie umowy z Gminy 

Wodzisław. W dniu  28 kwietnia ogłoszono nabór  wniosków  dot. pozyskania środków na 

różnicowanie działalności pozarolniczej (  wpłynęło 7 wniosków ) oraz na małe projekty  

(wpłynęło 27 wniosków ) . Kolejny nabór odbędzie się we wrześniu. Od 30 lipca wchodzi 

nowelizacja przepisów uproszczająca procedurę akcesyjną na małe projekty. 

Radny Jan Koziara pytał, co z wnioskiem złożonym przez OSP Nawarzyce. 

Prezes LGD wyjaśniła, że wniosek jest uzupełniany. 

Pani Sabina Mitręga członek Stowarzyszenia Miłośników Piotrkowic pytała, czy można 

pozyskać środki na odnowienie pomnika św. Nepomucena. Dodała, że pomnik nie jest ujęty 

w rejestrze zabytków. 

Pani Prezes wyjaśniła, że można złożyć wniosek, a LGD dopełni formalności związanych z 

wpisaniem pomnika do rejestru. Dodała, że LGD może również dofinansować organizację 

imprez organizowanych  na terenie gminy. 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt Gminy odnosząc się do wniosków i interpelacji : 

- radnego Włodzimierza Siwca dot. remontu drogi w miejscowości Lubcza zapewnił, że 

remont zostanie wykonany w bieżącym tygodniu, 

- radnego Mariusza Zielińskiego – dot. wykoszenia rowów przy drogach powiatowych 

wyjaśnił, że rowy będą wykoszone w miesiącu lipcu, 

- sołtysa wsi Września dot. remontu tłuczniowych dróg powiatowych poinformował, że z 

informacji Zarządu Dróg Powiatowych wynika, że remont zostanie rozpoczęty w dniu 

dzisiejszym, 

- radnego Zbigniewa Kalety 

 dot. drogi powiatowej Wodzisław- Gajówka poinformował, że w dniu jutrzejszym odbędzie 

się przetarg na odbudowę w/w odcinka. Dodał, że poprzedni przetarg  z powodu braku 

dokumentacji został unieważniony. Wstępnie przewiduje się, że łączny koszt odbudowy 

będzie wynosił 9 mil. zł. Gdy po przetargu cena będzie niższa, to pozostała kwota 

przeznaczona zostanie na odrzucony przez powiat odcinek drogi przez wieś Laskowa i część 

drogi w Jeziorkach. W 2011 roku gmina planuje partycypować w kosztach budowy 

chodników przez wieś Piotrkowice i Nawarzyce. Dodał, że rozstrzygnięto przetargi na dwa 

odcinki zgłoszone do partycypacji przez  gminę tj. Piotrkowice- Przyłęczek- odcinek 500m  

za kwotę 94.000zł. i Wodacz- Kowalów – Górny 580m za kwotę 119.199zł. Wstępnie 
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planowano, że koszty będą wyższe o 90.000zł. dlatego też środki te planuje się przeznaczyć 

jako partycypacja gminy w odbudowę drogi Wodzisław- Gajówka, 

-  dot. rewitalizacji rynku w Wodzisławiu wyjaśnił, że firma sporządzająca dokumentację 

złożyła na początku czerwca wniosek o pozwolenie na budowę. W ubiegły piątek dokonano 

poprawek wniosku. Decyzja zostanie wydana w najbliższym czasie, po czym ogłoszony 

zostanie przetarg. Zakres robót jest ostatecznie uzgodniony.  

- dot. remontu dróg powiatowych wyjaśnił, że decyzja zostanie podjęta po objeździe dróg,  

 

- radnego Andrzeja Malca dot. kompleksu sportowego poinformował, że oficjalne otwarcie 

obiektu zaplanowano na 16 września b.r.  

- sołtysa wsi Lubcza dot. przebudowy oczyszczalni ścieków poinformował, że 4 już przetarg 

odbędzie się 16 lipca. Dodał, że firma,  która wcześniej podjęła się wykonać zadanie w nowej 

technologii za kwotę niższą niż planowano wg kosztorysu, wycofała się. Stąd  też opóźnienia 

związane z realizacją zadania.  

  

Ad. 13.  Sprawy różne.  

Wójt poinformował, że dożynki powiatowe, które miały odbyć się w Wodzisławiu decyzją 

Starosty zostały odwołane.  

Następnie poruszył temat powodzi jaka miała miejsce w ostatnim czasie. Poinformował, że 

wysłane zostały pisma do  mieszkańców gminy , którzy zgłosili szkody. Podziękował  

wszystkim sołtysom, którzy włączyli się do akcji pomocy powodzianom. Z terenu gminy 

zebrano 48 ton zboża, które zostało zawiezione do gminy Tarłów. Dodał, że można 

zorganizować kolejny transport. Udało się również zebrać  środki finansowe w wysokości 

1.115zł., które zostaną przelane na konto wybranej gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy odnosząc się do poruszonego tematu poinformowała, że w 

ramach akcji zorganizowanej przez Zespół Szkół w Wodzisławiu udało się zebrać kwotę 

3.700zł., a w Samorządowej Szkole Podstawowej w Brześciu zebrano środki czystości. 

Wszystko to zostanie przekazane dla potrzebujących. 

Następnie przedstawiła ogłoszenie komisji inwentaryzacyjnej ( ogłoszenie stanowi załącznik 

Nr 17 do protokołu). 

 Wójt Gminy poinformował, że : 

- w dniach od 7 lipca w godz. od 9
00

 do 16
00

 przy budynku Zespołu Szkół w Wodzisławiu 

przyjedzie cytomammobus w którym kobiety z terenu gminy będą mogły wykonać 

specjalistyczne badania,  

- w dniu 4 lipca, w Słupi Jędrzejowskiej odbędzie się Święto Kłosa. 

Przedstawił : 

- pismo Marszałka Województwa dot. dofinansowania remontu OSP w Krężołach.  

- pismo Burmistrza Miasta i Gminy Sędziszów dot.  dofinansowania zakupu urządzenia 

sprzątającego na pływalnię w Sędziszowie.  

Radny Andrzej Roliński przypomniał, że Gmina Wodzisław współfinansowała zakup 

kompaktora do wysypiska śmieci w Borszowicach, jednak nie osiągnęła z tego żadnych 

korzyści.  

 

Rada Zofia Jędrzejczyk pytała, kiedy rozpocznie się budowa oczyszczalni przy 

Samorządowej Szkole Podstawowej w Niegosławicach.  

Wójt wyjaśnił, że budowa rozpocznie się w wakacje.  

Radny Zbigniew Kaleta wnioskował, aby na najbliższą sesję Rady zaprosić kierownika robót i 

inspektora nadzoru kompleksu sportowego. Stwierdził, że jest to kosztowna inwestycja i 

należy zapoznać się z obecnym etapem prac. Poinformował również zebranych, że w 

miesiącu lipcu rozstrzygnięty zostanie konkurs na „Najpiękniejszą wieś”.  
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Wójt odnosząc się do wniosku radnego dot. kompleksu sportowego poinformował, że nie ma 

oficjalnego wniosku o wydłużenie terminu zakończenia realizacji zadania.  

Sołtys wsi Kowalów Dolny pytał, jaka będzie cena przyłącza wodociągowego Brzeście- 

Pękosław.  

Wójt zapewnił, że w najbliższym czasie odbędzie się zebranie z mieszkańcami i sprawa 

zostanie wyjaśniona. Dodał, że wykonano już przyłącza na Sielcu i Olszówce. Kolejne wsie 

będą przyłączanie w następnych tygodniach. 

Sołtys wsi Kowalów Górny zaproponowała, aby ze względu na osoby które przyjeżdżają 

tylko na weekendy zebranie odbyło się w sobotę. 

      

Ad.  14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 

Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą ósmą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Protokolant            Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 

   

 / Aleksandra Adamska   /           /  Piotr Byszewski  /                         /  Iwona Pietras / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


